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Mooi verhaal! 
Echt goed als we bier serieus naar gaan kijken. Uitvoering minstens zo betangrijk als de 
kwaliteit van de plannen. En we moeten niet verzanden in de polder. 
Wat mij betreft laten we deze implementatiesstrategie ook serieus chatlengen door 
aantal experts (vgl de roast-sessie met de NSOB). 
1k mis nog link met ons op te richten kennis-instituut, moeten we ergens nog kwijt. 
En ik denk dat we al met lijst van bewezen interventies kunnen komen, aan te vulten 
door ervaring in dit programma. Dan zou je menukaart kunnen maken met bewezen 
interventies, toegespitst op specifiek doelgroep. Met ruimte voor lokaal maatwerk. 
Scholen worden wet verplicht hier gebruik van te maken, tenzij ze met ander 
onderbouwd plan komen. Maar zonder dit, geen geld. (volgens mij moeten we wel 
streng zijn...). 
Mooi om het bedrijfsleven erbij te betrekken, en ook kwaliteit van t educatieve aanbod 
in kaart te brengen. 
Bij lijn 1 ben ik wet wat beducht voor de verantwoordingslast. Ben wet voor dat elke 
school een plan maakt. En mooi zou zijn als MR en RvT hier de voortgang van bewaakt. 
En natuurljik de inspectie via regulier toezicht. Je zou ook collegiate toetsing kunnen 
doen: zet vijf scholen met dezelfde gekozen interventie in een groep en laat ze elkaar 
bevragen, stimuleren etc. 
En vraag waar ik nog meezit: vooraf streng toetsen voor we geld geven, of stevig 
inkaderen/voorschrijven, of achteraf stevige (publieke) verantgwoording: scholen met 
bitten bloot als ze slecht scoren. Volgens mij gaf Fin ook aan dat je hiertussen moet 
kiezen, ze gaven geen voorkeur. 
Enfin, food for thougt. Basis ligt er! 
Gr 

Van 
Vernon : woensdag 27 januari 2021 18:27 
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Ha! 

Hierbij mijn ideeen op papier. Compact en meteen maar in de vorm van een beslisnotitie 
zodat we het gesprek concreet kunnen voeren ("no time to waste"). 
Commentaar is wetkom; heb deze lijn zo nog met niemand besproken. We zouden 
morgen even bij elkaar kunnen zitten? 

Groet, 


